
PROTOKÓŁ Nr XVIII/08
z XVIII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 30 września 2008 roku.

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o godz.  900, 
zakończyła się o godz.1135

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Otwarcia XVIII sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej  Przewodniczący Pan Stefan 
Troc.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Przewodniczący odczytał radnym porządek obrad XVIII Sesji Rady Gminy.
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku obrad. 
Brzmi on następująco :

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o jego pracy w okresie między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008r.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wydania  opinii  o  uznanie  kompleksów  leśnych 

stanowiących własność Skarbu Państwa za lasy ochronne.
8. Informacja z realizacji budżetu oraz wykonania inwestycji i remontów za I półrocze  

2008r.
9. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2008r.
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
11. Wolne wnioski.
12. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z XVII sesji Rady Gminy jest wyłożony na 
sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie 
on przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.
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Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy w okresie między sesjami:
● w Niemirowie odbyły się wybory sołtysa,  wybrano Pana Dariusza Koca, który jest 

obecny na dzisiejszej sesji. Pan Wójt w imieniu własnym i współpracowników złożył 
mu życzenia owocnej pracy.

● Wojewoda Podlaski ustalił termin wyborów uzupełniających do Rady Gminy Mielnik 
w okręgu wyborczym nr 5 na dzień 16 listopada 2008r. Siedziba Obwodowej Komisji 
Wyborczej będzie się mieściła w Mielniku, ponieważ przy wyborach uzupełniających 
obowiązuje to samo prawo jak przy wyborach terminowych (uchwała nr XXV/145/06 
Rady Gminy Mielnik z dnia 22 czerwca 2006r. w sprawie podziału gminy na obwody 
głosowania).

● zakończył się I etap remontu świetlicy w Moszczonie Królewskiej, odnowiono parter, 
wykonano łazienkę, kuchnię, pozostała do remontu góra budynku. 28 września br. w 
Moszczonie  odbyły  się  VI  dożynki  wiejskie,  dopisała  zarówno  pogoda  jak  i 
publiczność.

● w  wodociągu  gminnym  pojawiły  sie  bakterie  coli.  Nie  było  tego  dużo,  niemniej 
sanepid zabronił  bezpośredniego spożycia  surowej  wody.  Przyczyną pojawienia się 
bakterii  w  wodociągu  była  wcześniejsza,  niedbała  eksploatacja  wodociągu 
(zapomniano przepłukać zbiorniki podawcze).  Jeden zbiornik jest  już oczyszczony, 
drugi jest w trakcie czyszczenia.  Okresowo woda jest chlorowana,  wszystkie prace 
prowadzone są pod nadzorem sanepidu. W najbliższy czwartek - 2 października woda 
przejdzie kolejne badanie na obecność bakterii. Zaniedbanie wodociągu nie jest winą 
obecnej Pani Dyrektor, to narastało latami i w końcu stało się.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Pana Wójta o jego pracy w okresie 
między sesjami.

Do punktu 5.

Interpelacji na sesji nie zgłoszono.

Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
W dniu wczorajszym wywożono odpady segregowane, robiono to śmieciarką. Czy odpady te 
zgnieciono i wywieziono na wysypisko, co zdaniem Pana radnego już raz miało miejsce, czy 
też są one składowane na placu ZGK?

Zapytanie Pana Jana Weremijewicza
Czy zakończył się już remont drogi powiatowej Osłowo-Maćkowicze?

Zapytanie Pana Adama Toboty
1. Na jakim etapie jest budowa ścieżki na Głogach i jak to będzie dalej wyglądać?
2. Od  kiedy  woda  jest  niezdatna  do  picia?  Prośba,  aby  na  tego  typu  informacjach 

umieszczać datę ich ogłoszenia.
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Zapytanie Pani Barbary Terpiłowskiej
Pani radna poprosiła o informację na temat planowanych prac przy urządzeniu parku.

Do punktu 6.

Pan Wójt Gminy
W związku z pozytywną opinią Komisji Rady w sprawie zmian w budżecie gminy Pan Wójt 
wystąpił do Prezesa Zarządu PPKS z propozycją uruchomienia ,,szuflady” do Wajkowa. Z 
PPKS nie otrzymaliśmy jeszcze kalkulacji kosztów ani też projektu umowy w tej sprawie.
Przewidziane jest zwiększenie dotacji dla klubu sportowego w związku z jego przejściem do 
III  ligi  (również  pozytywna  opinia  Komisji  w  tej  sprawie),  środki  zostaną  uruchomione 
dopiero po rozliczeniu dotychczas przyznanych środków, mimo, że termin ich rozliczenia jest 
do końca grudnia. Skoro jednak zostały już wydatkowane, to można je rozliczyć. Pan Prezes 
Klubu zapewnił, że w najbliższych dniach dostarczy takie rozliczenie.

Pani Skarbnik Gminy omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie  gminy na 
2008r.

Pan Jan Weremijewicz
Rozbiórka budynku w Wilanowie – czy nie ma chętnego do rozbiórki w zamian za materiał? 
Wówczas nie robiono by tego na koszt budżetu Gminy. Pan radny stwierdził również, że o tej 
sprawie nie informowano na posiedzeniu Komisji.

Pan Skarbnik wyjaśniła,  że sprawa ta  była  na Komisjach,  ponadto nikt się nie podejmie 
rozbiórki, bo nie pozyska się z tego żadnego materiału.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XVIII/82/08 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008r.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 7.

Pan Przewodniczący poinformował radnych, że Komisje Rady wydały negatywną opinię w 
sprawie następujących wniosków Nadleśnictwa Nurzec:

● o  uznanie  kompleksów  leśnych  wymienionych  w  załączniku  do  wniosku  za  lasy 
ochronne,

● o pozbawienie lasów wymienionych w załączniku do wniosku charakteru ochronnego.

Pan Wójt Gorochowicz przedstawił radnym uzasadnienie do uchwały.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XVIII/83/08 w  sprawie  wydania  opinii  o  uznanie  kompleksów  leśnych  stanowiących 
własność Skarbu Państwa za lasy ochronne.

(w zał. na str............prot.)
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Do punktu 8.

Pan Wójt Gorochowicz przedstawił informację o stanie wykonania inwestycji i remontów za 
I półrocze 2008r. oraz formie wyłonienia wykonawcy.

(w zał. na str............prot.)

Pan Skarbnik Gminy odczytała  radnym uchwałę  Składu Orzekającego Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej  w  Białymstoku  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  przedłożonej  przez  Wójta 
Gminy Mielnik informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2008r.

(w zał. na str............prot.)

Pani Alicja Sawczuk – Dyrektor Zespołu Szkół
Udzieliła  informacji  na  temat  zadania  inwestycyjnego – zagospodarowanie  nieruchomości 
Zespołu Szkół w Mielniku.  Podjęto decyzję,  że najpierw należy zabezpieczyć  fundamenty 
budynku szkoły.  Mimo wcześniejszego wykonania  tzw. deszczówki,  woda nadal  przenika 
przez  ściany  budynku,  choć  już  w  dużo  mniejszym  stopniu.  Obecnie  trzeba  odkopać 
fundamenty i zabezpieczyć je. Kiedy zostanie to zrobione, można będzie wówczas myśleć o 
zagospodarowaniu całego placu szkolnego.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację z realizacji budżetu oraz wykonania 
inwestycji i remontów za I półrocze 2008r.

Do punktu 9.

Pan Jerzy Terebun przedstawił sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mielnik z 
działalności za I półrocze 2008r.

(w zał. na str............prot.)

Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
z działalności za I półrocze 2008r.

Do punktu 10.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty
(Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gorochowicz)
Stwierdził,  że nie było sytuacji,  że segregowane odpady wywożono na wysypisko.  Już na 
posiedzeniu Komisji Pan Wójt wyjaśniał, że zebrane odpady segregowane, w oznaczonych 
workach, zwożone są na plac przy ZGK. Odpady te trzeba raz jeszcze segregować na placu, 
ponieważ w workach tych znajdują się różne rzeczy, które nie powinny się tam znajdować. 
Pracownicy Zakładu rozpakowują worki na placu i przebierają je. Odpady segregowane są 
pakowane w duże worki i zabierane przez innego odbiorcę, natomiast pozostałe z segregacji 
śmieci wywożone są na składowisko śmieci. Śmieciarka zabiera segregowane odpady, bo jest 
to najszybszy i najefektowniejszy sposób ich zebrania  i przewiezienia  na plac ZGK. Jeśli 
radny ma inną wiedzę na ten temat, to Pan Wójt prosi o konkretne informacje na ten temat.
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Odpowiedź na zapytanie Pana Jana Weremijewicza
(Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gorochowicz)
Droga Osłowo-Maćkowicze nie została zgłoszona do odbioru, Zarząd Dróg nie informował 
nas o jej ukończeniu.

Odpowiedź na zapytanie Pana Adama Toboty
(Odpowiedzi udzielił Pan Wójt)
Podjęliśmy działania mające na celu urządzenie tej ścieżki, chcieliśmy wykorzystać do tego 
pracowników zatrudnionych do prac interwencyjnych, niestety,  praca ta niezbyt  dobrze im 
wychodziła.  Naszym  zamiarem  jest  w  przyszłym  roku  wykorzystanie  do  tego  studentów 
turystyki  z  AWF Biała  Podlaska,  którzy  nie  tylko  mogą  wyznaczyć  ścieżki,  ale  również 
opisać je.
Jeśli  idzie  o  oznakowanie  ścieżek,  to  dotychczas  współpracowaliśmy  z  firmą  ARTON, 
niestety opóźniają się z realizacją naszych zleceń.

Odpowiedź na zapytanie Pani Barbary Terpiłowskiej
(Odpowiedzi udzielił Pan Wójt)
Zakład Gospodarki  Komunalnej  podejmie  się urządzenia  parku.  Pewne sprawy,  o których 
mówili  również  radni,  jak  zakładanie  zieleni,  zostaną  przekazane  podwykonawcy.  Pani 
Dyrektor ZGK zgadza się z sugestią radnych, aby na czas przebudowy parku usuwać tylko te 
drzewa, których usunięcie jest konieczne.  Nasadzenia nowych drzew i krzewów będziemy 
robić większymi sadzonkami, tak, aby od razu było coś widać.

Pani Ewa Samojluk - p.o. Dyrektora ZGK
Prace w parku rozpoczną się w październiku br. Jeśli  chodzi o zanieczyszczenie wody,  to 
dokładna data tego nie jest znana, ponieważ sanepid przeprowadza badania co trzy miesiące. 
Ogłoszenia  powieszono  tego  samego  dnia,  kiedy  otrzymaliśmy  informację  z  sanepidu  o 
zanieczyszczeniu  wody.  Pani  Dyrektor  zapewniła,  że  w  przyszłości  na  tego  typu 
obwieszczeniach będzie zamieszczała datę ich wywieszenia.

Do punktu 11.

Pan Wójt poinformował,  że  w dniach  23-24 października  2008r.  odbędzie  się  szkolenie 
obrony cywilnej. Większość działań odbędzie sie na terenie naszej gminy, założeniem będzie 
rozszczelnienie zbiorników w Adamowie i związana z tym ewakuacja ludności i zwierząt w 
Mętnej. Uczestniczy szkolenia i goście po raz pierwszy po remoncie zamieszkają w hotelu 
OSP.
Pan Wójt zdementował pogłoski, że przyczyną zanieczyszczenia wody był padły szczur, nic 
takiego nie miało miejsca.

Pan Wacław Malon – sołtys wsi Sutno
Co roku sołtysi  składają zapotrzebowanie do budżetu gminy.  Co roku zapotrzebowania te 
powtarzają się, gdyż z roku na rok nie są realizowane. W tej sytuacji Pan sołtys zastanawia się 
czy składać kolejne zapotrzebowanie.

1. Czy na drodze Sutno-Mętna zostanie  ułożona emulsja i  czy zostaną zabezpieczone 
pobocza?

2. Jakie środki w roku bieżącym były przeznaczone na drogę Sutno-Wajków i co tam 
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robiono? Trzeba  poprawić  emulsję  na odcinku tej  drogi,  bo jest  tam coraz  więcej 
dziur.

3. Należy uprzątnąć śmieci nad Bugiem, część ich jest nawet w workach. Czy mógłby to 
zrobić ZGK? Jeśli nie zostaną uprzątnięte, to wiosną zabierze je woda.

Pan Wójt Gminy
Wyjaśnił,  że  zamierzania  wsi  są  tylko  zamierzeniami  i  ich  złożenie  nie  oznacza,  że 
automatycznie zostaną uwzględnione w budżecie gminy. Był czas, kiedy na Sutno wykładano 
bardzo  duże  środki  z  budżetu  gminy  (droga  asfaltowa  przez  Sutno).  Jeśli  chodzi  o 
asfaltowanie i urządzanie dróg gminnych, o których mówił Pan sołtys, to należy zastanowić 
się, jak znaczące to są drogi i kto po nich będzie jeździł. 
Droga Mętnianka na odcinku od Pawluczuka do Lewkowicza  jest  przejezdna,  rowy są w 
dobrym stanie, w ostatnich dniach Wójt był na tej drodze.
Droga Wajków - Sutno również jest przejezdna dla samochodów i ciągników, chociaż należy 
pamiętać, że droga ta jest przeznaczona głównie do pieszych spacerów i jazdy rowerem.
Należy  pamiętać,  że  po  położeniu  kanalizacji  w Mielniku  gro  środków z  budżetu  gminy 
pójdzie  na  Mielnik,  bo  ze  względu  na  kanalizację  w  ostatnich  latach  w  Mielniku  mało 
inwestowano.
W kwestii terminu zakończenia gwarancji na drogi należy po sesji skontaktować się z Wójtem 
Gorochowiczem lub Panią Skarbnik, którzy są w posiadaniu dokumentacji na ten temat.

Pan Wiesław Piotrowski – sołtys wsi Mętna
1. Mętna ma wyjazd autobusowy ze wsi rano o godz. 714, zaś powrót dopiero po godz.15. 

Wówczas są dwa autobusy w godzinnym odstępie. Pan sołtys zwrócił się o podjęcie 
działań aby autobus do Mętnej był w środku dnia, bo np. jeśli się przyjedzie rano do 
Mielnika do lekarza, to powrót jest dopiero po 15.

2. Droga  Mętnianka  – należy  ją  urządzić,  niekoniecznie  ma  to  być  asfalt,  wystarczy 
żwirówka. Drogą ta mieszkańcy Mętny dojeżdżają do łąk, zaś mieszkańcy Sutna do 
pracy w Adamowie.

3. Pan sołtys w “Gazecie Sołeckiej” czytał artykuł na temat diet i kosztów dojazdu na 
sesje dla sołtysów. Jak to się ma do naszych sołtysów?

Pan Wójt Gminy
Uchwała  Rady  Gminy  przewiduje  wypłatę  sołtysom  zryczałtowanych  diet,  zawierających 
również koszty przejazdu. Nie we wszystkich gminach sołtysi otrzymują diety. Wójtowi nie 
jest znana żadna gmina, która wypłacałaby sołtysom diety w takiej wysokości jak u nas. W 
niektórych  gminach  radni  nie  otrzymują  diet  w takiej  wysokości  jak  sołtysi  w Mielniku. 
Obecnie, zryczałtowana dieta sołtysa w Gminie Mielnik wynosi 112,60 złotych i wzrasta z 
każdym wzrostem płacy minimalnej.
Jeżeli  chodzi  o  kursowanie  autobusu,  to  nic  nie  możemy  w  tej  sprawie  zrobić. 
Przedsiębiorstwo PKS kieruje  sie  rachunkiem ekonomicznym i  nie  chce  wozić  powietrza 
zamiast  pasażerów.  Mieszkańcy  wsi,  w  miarę  wolnych  miejsc,  mogą  jeździć  autobusami 
szkolnymi, kierowcy tych autobusów mają na to przyzwolenie Pani Dyrektor.
Uzasadnieniem  zorganizowania  ,,szuflady”  do  Wajkowa”  jest  to,  że  troje  dzieci  ze  wsi 
dojeżdża do szkół.
W kwestii dojazdu do lekarza trzeba organizować się sąsiedzko, są we wsi ludzie, którzy mają 
własne samochody i przy okazji wyjazdu do Mielnika mogą kogoś podwieźć.
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Pan Wacław Malon – sołtys wsi Sutno
Czy wysypisko w Sutnie zostanie zamknięte? Pan sołtys poprosił o podsunięcie równiarką 
śmieci na wysypisku i wokół niego, bo śmieci te dofruwają aż do posesji Pana Wasiluka i 
zaśmiecają całą okolicę.

Pan Tomasz Gorochowicz
Część wysypisk zostanie zlikwidowana, nie wiemy jeszcze które. Pan Gorochowicz zapewnił, 
że wysypisko zostanie uporządkowane.

Pan Jan Zduniewicz
Zaproponował, aby ustalić priorytety budowy i remontów dróg gminnych, w ostatnich latach 
na  ten  cel  wydaliśmy  duże  środki.  Kiedy  przyjdą  inne  wydatki,  na  drogi  nie  będziemy 
przeznaczać tyle środków, co dotychczas. Przy ustalaniu tych priorytetów należy wziąć pod 
uwagę jak często mieszkańcy poszczególnych wsi jeżdżą tymi drogami oraz ich atrakcyjność 
dla turystów.
Pan  radny  zaproponował,  aby  urządzić  park  w  Niemirowie,  należałoby  opracować  mały 
projekt jego urządzenia, spróbować pozyskać na ten cel środki z zewnątrz.
W odniesieniu do sprawozdania Komisji Rewizyjnej, zwrócił się z zapytaniem, jak wygląda 
sprawa z usunięciem usterek na hali sportowej i obiekcie stadionowym. W trakcie kontroli w 
Zespole Szkół i GOKSiR Komisja wskazała na konieczność usunięcia występujących usterek 
na tych obiektach.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że podziela zdanie Pana radnego w kwestii dróg gminnych.
Jeśli  chodzi  o  park  w  Niemirowie,  to  jest  możliwość  sfinansowania  jego  urządzenia  ze 
Środków Odnowy Wsi. Temat ten realizowany jest z Podlaskim Stowarzyszeniem Gmin, w 
ramach projektu Lider. Gmina nasza otrzyma z tego projektu 313 tys.złotych i z tych środków 
mamy  zamiar  sfinansować  urządzenie  parku  w  Niemirowie.  Środki  te  będą  dostępne 
prawdopodobnie w czerwcu przyszłego roku.

Pani Alicja Sawczuk – Dyrektor Zespołu Szkół w Mielniku
Do wykonawcy zostało wysłane pismo z żądaniem wykonania poprawek, wykonawca złożył 
obietnicę naprawy zaistniałych usterek.

Pan Michał Baranowski – Dyrektor GOKSiR
Wyjaśnił,  że  GOKSiR  wystąpi  o  ekspertyzę  budynku  stadionowego,  firma  która  miała 
dokonać napraw nie dotrzymała żadnych terminów. Kierownik firmy stwierdził, że nie jest w 
stanie już nic tam zrobić. Sprawa najprawdopodobniej znajdzie się w sądzie.

Pani Maria Boguszewska
W Lasach Państwowych przy Krawczance trwa wycinka drzew, które następnie są wywożone 
Krawczanką i w efekcie to bardzo zniszczyło tę drogę. Kto pokrywa koszt naprawy takiej 
drogi – my czy Nadleśnictwo?

Pan Wójt Gminy
Przykład, który przytoczyła Pani radna jest dowodem na to, że nie ma potrzeby budowania 
dróg gminnych po lasach, bo przeważnie służą one do wywozu drzewa. Da się zauważyć, że 
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tam, gdzie zbudujemy lub ulepszymy drogą, Nadleśnictwo zaraz robi zrąb. Nadleśnictwo nie 
transportuje tego drzewa po naszych drogach, robią to prywatni przewoźnicy wynajęci przez 
Nadleśnictwo.  Przy  każdej  drodze  nie  postawimy policjanta,  policja  nie  jest  zresztą  zbyt 
zainteresowana kontrolą tych przewoźników.

Pan Jan Zduniewicz
Zaproponował,  aby  zorganizować  spotkanie  z  Nadleśniczym  i  sprobować  się  dogadać  w 
kwestii wspólnej budowy dróg, skoro służą one również do wywozu drzewa. Nadleśnictwo 
ma dobry sprzęt do budowy dróg i można byłoby się zastanowić nad wspólnym programem 
działania. Skorzystałyby na tym obie strony.

Pan Jan Weremijewicz
Uważa,  że  nie  jest  to  dobre  rozwiązanie  i  Nadleśnictwo  nie  byłoby  tym zainteresowane. 
Nadleśnictwo  nie  pozwala  nikomu  korzystać  z  własnych  dróg  śródleśnych,  wszędzie  są 
zakazy. Z naszych dróg korzystają przewoźnicy nie związani z Nadleśnictwem i wiedzą, że 
nie jesteśmy w stanie cokolwiek im zrobić. Pan radny próbował z tym walczyć, ale okazało 
się to bezskuteczne.

Pan Stefan Troc
Stwierdził,  że  Nadleśnictwo  nie  ma  składnicy  drzewa,  przewoźnicy  biorą  drzewo 
bezpośrednio ze zrębu.  Jest  to  wyłączna wina przewoźnika,  który ładuje nadmierne  ilości 
drzewa na samochód i w ten sposób niszczy drogi.

Pan Kazimierz Zalewski – sołtys wsi Tokary
1. Należy załatać trzy dziury na drodze na odcinku do Pana Patkowskiego. Jeśli się tego 

nie zrobi teraz, to jesienią będą one znacznie większe.
2. Pan sołtys poprosił o wykonanie odcinka drogi za Panem Pawluczukiem, do granicy 

gminy.

Pan Wójt Gminy zapewnił,  że Zakład Gospodarki Komunalnej  otrzyma jedno, zbiorowe, 
zlecenie na załatanie dziur na drogach gminnych we wszystkich sołectwach. To, kiedy prace 
te zostaną wykonane zależeć będzie od warunków pogodowych.
Odcinek drogi za Panem Pawluczukiem zostanie wykonany poprzez dowiezienie tam piasku.

Pan Stefan Troc
Należy lepiej zorganizować wywóz odpadów segregowanych, nie wszyscy dojrzą wywieszki 
na tablicy ogłoszeń, dobrze byłoby ustalić bardziej stałe pory ich wywozu.

Pani Ewa Samojluk – p.o. Dyrektora ZGK
Zapewniła,  że zawsze jest to ostatni  tydzień miesiąca,  trudno jest ustalić konkretny dzień, 
ponieważ może się  to nakładać  na wywóz zwykłych  śmieci.  W okresie  zimowym śmieci 
segregowane będą wywożone raz na dwa miesiące, bo mniej jest turystów i mniej śmieci.

Pan Przewodniczący przypomniał, że Pan Malon nie otrzymał odpowiedzi na swój wniosek 
dotyczący uprzątnięcia śmieci nad Bugiem. Może mogłaby to zrobić młodzież szkolna przy 
współudziale koła wędkarzy?
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Pani Alicja Sawczuk – Dyrektor Zespołu Szkół
Zapewniła, że młodzież szkolna może to zrobić, trzeba tylko wcześniej uzgodnić te sprawy ze 
szkołą.

Do punktu 12.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  XVIII  sesji  Rady  Gminy  Mielnik 
Przewodniczący  Rady  podziękował  radnym  i  gościom  za  udział  w  sesji  i  zamknął  jej 
posiedzenie.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska
                                                                                                    Przewodniczący Rady

                                                                                                            Stefan Troc
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